
Holcim održao Građanski sat u Šumberu 

14. studenog 2012.  

Sukladno svojem opredjeljenju za aktivnu suradnju i otvorenu komunikaciju s lokalnom zajednicom, Holcim 
je u ponedjeljak, 12.11. 2012. održao još jedan u nizu svojih susreta s građanima - Građanski sat, u svojem 
kamenolomu u Šumberu. 

 

Na jučerašnjem susretu okupilo se desetak članova lokalne zajednice, a u ime Holcima pozdravili su ih predsjednik 
Uprave Mario Grassl, predsjednik Uprave tvrtke Holcim mineralni agregati d.o.o. Zdravko Nikolić, Holcimov direktor 
industrijske ekologije Žarko Horvat te operativni voditelj u agregatima Ivan Slavić.  
 
Holcimovci su naglasili kako su ova druženja već postala tradicionalna te kako je želja Holcima da se ona nastave te 
da ostanu dvosmjerni kanal komunikacije i razmjene mišljenja. Stoga su pozvali građane da postave pitanja i dotaknu 
sve teme koje ih zanimaju. 
 
Građani su i ovoga puta najviše zanimanja pokazali za Holcimovo poslovanje u kamenolomu. Tako su naveli da 
prema zakonu, eksploatacijska polja ne smiju biti manje od 500 metara udaljena od stambenih objekata, a Holcimovo 
jest, te se pitaju kako je to moguće. 
Odgovorio im je Žarko Horvat, rekavši kako zakon zabranjuje otvaranje novih polja na udaljenostima manjima od 500 
metara, dok postojeća, stara i dalje mogu poslovati. 
 
„Kako ćete spriječiti kamione koji i dalje voze „gornjom“ cestom te buče i praše po naselju da to i dalje čine?“ – bilo je 
još jedno od pitanja. „Kamionima je zabranjeno voziti po toj cesti i oni to znaju, to mora regulirati policija…Molimo vas 
da zapišete registracije kamiona koji to čine pa nam ih dojavite, a mi ćemo onda poduzeti daljnje korake“, odgovorili 
su Holcimovci. 
 
Blisko ovoj temi bilo je i pitanje zašto tijekom ovoga ljeta kamioni s pijeskom nisu bili prskani kako ne bi prejako prašili. 
„Za zalijevanje je bilo zabranjeno koristiti pitku vodu, a tehnološka nije bila kontrolirana, tako da je iz predostrožnosti 
nismo htjeli koristiti“, rekao je Ivan Slavić.  
 
Građane je zanimalo i kada Holcim planira započeti sanaciju kamenoloma u Šumberu. Odgovor Ivana Slavića glasio 
je kako još nije završena prva faza eksploatacije pa sukladno tome, još nije moguće započeti ozelenjavanje. „Ovim 
tempom eksploatacije, sanacija se može očekivati za otprilike pet godina“, ocijenio je Slavić. 
 
Građani su uputili i zamolbu da se Sandučić za pitanja lokalne zajednice premjesti iz prostorija općine Nedešćina u 
Šumber jer bi tako postavljanje pitanja bilo jednostavnije i brže, a Holcim se obvezao to riješiti već ovoga tjedna.  
 
 
Holcim Hrvatska je dio Holcim Grupe, jednog od vodećih dobavljača cementa i agregata (drobljeni kamen, pijesak i 
šljunak), odnosno transportnog betona i asfalta, te usluga. Holcim Grupa zapošljava preko 80.000 radnika u više od 
70 zemalja svijeta, temeljeći svoje cjelokupno poslovanje na načelima održivog razvoja. 
Holcim je međunarodna, uspješna tvrtka. Sposobni smo odrediti jasan fokus u svim našim segmentima, te smo na taj 
način sadašnjim i potencijalnim kupcima pouzdan partner i u teškim vremenima. 
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Za komunikacije Holcima Hrvatska: Petra Švarc, 098 348 342, petra.svarc@holcim.com 

 


